
PROTOKÓL,nr 3/2014 
z posiedzenia Komisji Rady Gminy Świdwin odbytego 

w dniu 20 maja 2014 roku 

Stan członków komisji 	 15 
Obecnych na posiedzeniu 	10  

Lista obecno ści stanowi załącznik do protokołu. 
Posiedzenie Komisji otworzy ł  Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof 
Kaszuba. Powitał  członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu komisji udzia ł  wzięli:  

• Pan Krzysztof Kaszuba — Przewodniczący Rady Gminy 
• Pan Antoni Giluk — Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
• Pani Halina Cybul - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 

Pan Zdzisław Pawelec — Wójt Gminy 
Pani Halina Czajkowska — Sekretarz Gminy 

• Pani Renata Kami ńska — Skarbnik Gminy 

Porządek posiedzenia:  

ł . Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2013r. 
2. Omówienie projektów uchwał  na XXXVIII/2014 Sesj ę  Rady 

Gminy 
3. Wolne Wnioski 

Nie wniesiono uwag do proponowanego porz ądku posiedzenia. 

Ad.! 
Sprawozdanie z wykonania bud żetu za 2013r. 

Szczegółowe omówienie Sprawozdania z wykonania bud żetu odbyło się  na 
Komisji Budżetowej, Rozwoju handlu, Us ług, Bezrobocia i Opieki Społecznej 
Rady Gminy w dniu 19.05.2014r ( Sprawozdanie z wykonania bud żetu 
zamieszczono w protokole ). Na dzisiejszej Komisji Pani Renata Kami ńska-
Skarbnik Gminy pokrótce omówi ła najważniejsze punkty sprawozdania. 

(załącznik nr 1) 

Pan Krzysztof Kaszuba (z uwagi na nieobecno ść  na Komisji Budżetowej dnia 
19.05.2014r.) zapyta ł  Pana Antoniego Giluka o ewentualne wniesione uwagi do 
budżetu. Pan Antoni Giluk odpowiedział , że szerszej dyskusji nie było, jedynie 
kilka pytań  w drobniejszych kwestiach. Pan Dariusz Gos-przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej, w jej imieniu, odpowiedzia ł , że uwag do budżetu nie 



wniesiono. 

Pan Krzysztof Kaszuba zapytał  na czym polega propozycja odzyskania 
środków jakie gmina wy łożyła na samochód dla OSP Bierzwnica. Pan Wójt 
odpowiedział, ze gmina wyłożyła 90 tys. Obecnie zosta ł  złożony wniosek RPO 
4.5.2. które pos łużą  na zakup agregatu w celu uruchomienia hydrofornii. B ędzie 
on wykorzystywany do celów zarządzania kryzysowego (OPS Bierzwnica 
będzie w jego posiadaniu) Informacja jest taka, ze merytoryczny wniosek 
przeszed ł. Tak więc z odzyskanych pieni ędzy zakupimy agregat. 

PRZERWA 

Ad.2. 
Omówienie projektów uchwa ł  na XXXVIII/2014 Sesję  Rady Gminy 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawi ła uchwały 
przygotowane na XXXVIII Sesje Rady Gminy: 

• Uchwała Nr XXXVIII/295/2014 w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Spo łecznej w Świdwinie do załatwienia indywidualnych spraw z 

zakresu administracji publicznej; 

• Uchwała Nr XXXV111/296/2014 W sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

szkół  i przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Świdwin przez inne niż  Gmina 

Świdwin osoby prawne lub fizyczne oraz dla innych ni ż  Gmina Śvvidwin osób 

prawnych i osób fizycznych prowadzących inne formy wychowania przedszkolnego, a 

także trybu i zakresu kontroli prawid łowości ich wykorzystania; 

• Uchwała Nr XXXVIII/297/2014 w sprawie ustalenia Regulaminu targowiska 

gminnego „Mój Rynek" w Krosinie; 

• Uchwała Nr XXXVIII/298/2014 w sprawie op łaty targowej; 

• Uchwalą  Nr XXXVIIU299/2014 w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Świdwin 

uprawnień  do ustalania wysoko ści cen i opiat za us ługi komunalne o charakterze 

użyteczno ści publicznej oraz za korzystanie z obiektów i urz ądzeń  użyteczności 

publicznej Gminy Świdwin; 

• Uchwała Nr XXXVIII/300/2014 w sprawie dokonania zmian w bud żecie gminy na 

rok 2014; 

• Uchwała Nr XXXVIII/301/2014 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytu łu 

wykonania budżetu gminy za 2013r. 
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Ad.3. WOLNE WNIOSKI 

Pan Henryk Mich poprosił  Pana Wójta wycinkę  zakrzaczenia na odcinku 
Beltno - Rusinowo, w celu poprawy bezpiecze ństwa. 

Pan Wójt opowiedział  zebranym o odbytym wraz z Nadle śniczym 
Nadleśnictwa Świdwin Panem Rafałem Grzegorczykiem obje ździe po drogach 
wskazanych na Komisji Rolnictwa w dniu 14.04.2014r. Ca ły czas jest więc 
kontakt z Nadle śnictwem w sprawie omawianego remontu dróg. Pan Wójt 
powróci ł  również  do tematu zakupu dzia łki nr 89/4 w Krosinie. Po rozmowach 
Agencja Mienia Wojskowego jest sk łonna sprzedać  gminie działkę  za 1850 zł  i 
jest to cena ostateczna. Pan Dariusz Gos zaproponował, by na najbliższej sesji 
w związku z tym poprosi ć  miejscowych rolników aby nie przeje żdżali przez tą  
działkę  ciężkimi pojazdami, Pan Antoni Giluk odpowiedział , że kupowanie 
działki to nie wyj ście dla gminy. Ludzie mogą  jeździć  którędy chcą, 
Nie ma znaku zakazu postawionego przy wje ździe na osiedle. 

Na tym protokół  zakończono 

protokołowała 

Joa4 Pałęga 

Przewodnie ,:cykąomisji 

r. 	s Ka. ba 411  
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